
74 - zapytanie, XXIV sesja Rady Miejskiej, 27 kwietnia 2016 r. 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny zapytał, jakie plany ma Prezydent Miasta odnośnie funkcjonowania Straży Miejskiej. 

Zwrócił uwagę, że od dłuższego czasu nie było żadnej informacji w tym zakresie. 

(Odpowiedzi podczas sesji udzieliła Sekretarz Miasta Iwona Wójcik - archiwum transmisji 

obrad) 
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24679.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/23.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

